
Vedno je bilo moje življenjsko vodilo, moj najljubši rek per aspera ad astra - skozi 

trnje do zvezd. Vedno sem bila pripravljena na borbe, a nikoli nisem vedela, da 

mi bo najtežjo borbo naložilo življenje skozi zdravstvene težave. Leta 2016 sem 

pristala na postelji, zaradi hudih težav z bolečinami v hrbtenici. V letu, ko sem 

čakala na preiskave sem sla dobesedno skozi trnje do zvezd. Izvid je pokazal 

degeneracijo hrbtenice z zoženim hrbteničnim kanalom. Takrat se mi je življenje 

dobesedno sesulo. Leta 2017 sem prestala prvo operacijo na hrbtenici, letos 

februarja drugo. Vedela sem, da so tveganja med operacijami, a sem zaupala 

nevrokirurgu Matjažu Voršiču. K njemu me je napotil ortoped iz Šempetrske 

bolnišnice, dr. Mitja Machtig. S tem so mi v Šempetru rešili življenje in vse moje 

zahvale, da danes živim in hodim normalno gredo ortopediji v Šempetru in                        

dr. Matjažu Voršiču. Ker vem kako je, ko si nepokreten sem se odločila v okviru 

magistrskega dela za humanitarno akcijo v kateri pomagamo mladim, ki ne 

morejo hoditi. Ko enkrat to prestaneš in ves kako je, jih začutiš drugače, globlje. 

Sedaj cenim vsak korak v življenju in hočem korakati od srca do srca. Hvala vsem 

podpornikom in vsem ki pomagate pri izpeljavi humanitarne akcije. Posebni 

zahvali gresta tudi moji zlati mamici in Andreju, ker sta bila ob meni takrat, ko 

mi je bilo najtežje. 

Hvala vsem, ki boste z nami verjeli, da dobro seže od srca do srca. Vi ste naše 

srce. 


